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Referat fra Plan- og byggesaksforum 
 

Dato: 07.06.2024 
Tid: 09.30-12.30  
Sted: Kragerø kommune, administrasjonsbygget  

 
 Til stede: 

Fra kommunen     

Morten Thorvaldsen 
Rune Sølland  
 

Siljan  Solfrid Klodvik Drangedal  

Jorid Heie Sætre 
Vegard Fjeld  
 

Skien    
 

Porsgrunn 

Kenny Tran  
Kari Røegh  
Christina Fink  
 

Kragerø  Finn Roar Bruun 
 

Bamble 

 
Eksterne  

    

     

     

     
 

 

 
17/24 Innkallingen og referat 

 
Innkalling og referat – godkjent. 
 
 
18/24 Velkommen til Kragerø – lokale nyheter  

 
Prosjekt GNIST v/Kari Røegh  

 
Gnist-prosjektet startet opp i oktober 2023, med mål om å finne nye og bedre måter kommunen kan 
involvere innbyggere, frivillighet og næringsliv i by- og samfunnsutvikling. Frem til nå har prosjektet 
vært i en “innsiktsfase” for å lære mer om utfordringene og mulighetene prosjektet bør gripe tak i.  

 
Med hjelp fra designbyrået Lokalt Byrå har vi gått gjennom kommunens planer og dokumenter, og 
intervjuet over 30 personer fra næringslivet, frivillige lag, lokale ildsjeler, og internt i kommunen. Selv 
om kvalitative intervju aldri vil gi oss samme kvantitative og representative bilde som eksempelvis en 
bred spørreundersøkelse, har intervjuene gitt oss noen åpne hypoteser som vi skal fortsette å 
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undersøke, justere, bekrefte eller avkrefte. Vi fortsetter med å intervjue representanter fra 
næringslivet, frivilligheta og lokale ildsjeler gjennom prosjektet for å få flere innspill underveis i 
arbeidet. 
 
 
19/24 Eiendom+   
 
Skien, Porsgrunn og Bamble hadde møte med Acos forrige fredag og uttrykte deres bekymring og 
frustrasjon. Mange små enkeltfeil. Acos har fått en liste med feilene, som Acos har skulle svare ut 
skriftlig. Acos mener at mange av våre innmeldte feil er brukerfeil og at mange må meldes inn som 
endringsønsker (på hjemmesiden, hvor ønskene kan «likes» opp).  
Vi bør gå gjennom kravspesifikasjonen. Vegard og Christina kan ta denne jobben, med bistand av 
saksbehandlere fra Kragerø og Porsgrunn. Vegard sender ut e-post og fordeler kravspek.  
 
 
20/24 Nytt fra kommunene – runde rundt bordet  
 
Bamble: I gang med kommuneplanprosessene. Det planlegges deponi på Herre og Nome kommune 
bør bli invitert til møte i Drangedal.  
 
Skien: Arbeider med Google.  
 
Drangedal: Sendt ut planstrategi.  
 
Ellers ble det snakket generelt om Statsforvalteren, herunder saksbehandlingstid.  
 
 
21/24 Eventuelt 
 
Evaluering av Grenlandsstandraden. Plangruppa har hatt et oppstartsmøte. Sentrale spørsmål: 1) Er 
det behov/ønskelig å ha Grenlandsstandarden. 2) Hvordan brukes standarden? Plangruppa har lagd 
en undersøkelse som skal utsendes til plansaksbehandlerne for å kartlegge bruken og ønskelige 
endringer.   
Christina kaller inn byggesaksgruppa, etter sommeren. 

 

 

 

 

 
Christina Fink 

ref. 
 
 

 


